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Vedlegg: 
 
Hei,
 
Her er eit spørsmål til møtet i Næringsutvalget 23.03.21:
 
 
 
Oppdrettsselskapet Mowi har varsla ein ny strategi, «smart farming», for å effektivisera drifta ved hjelp av
digitalisering og automatisering.  Målsettinga er bedre produktivitet, reduserte kostnader, forbedra fiskevelferd
og bærekraft. Oppdretta vil vera i åpne merder i sjø, og ikkje i lukka anlegg. Selskapet vil bruka avansert
bildeteknologi og intelligente sensorar til å utføra samtidsovervåking av fisk, digital lusetelling, automatisk foring
og overvaking av fiskevelferd.
 
Spørsmål:
 

1)      Har avdeling for innovasjon og næringsutvikling i Vestland nokon kontakt inn mot Mowi når det gjeld
utvikling av «smart farming»?

 
2)      Området mellom Nordhordland og Stad har fått rødt lys i trafikksystemet for havbruksnæringa. Er det gjort

noko vurdering av denne type anlegg kontra lukka anlegg når det gjeld påvirkning fra lakselus på villaksen?
 

 
Mvh Karl Vågstøl
 
Høgre


